
 
 

 
 

Αθήνα, 14 Νοεμβρίου 2024 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

Θέμα: «Εθνικό έγκλημα το κλείσιμο 137 στρατοπέδων όπως 

ανακοίνωσε ο κ.Δένδιας» 

               

Σε σημερινή του ενημέρωση στην Βουλή, ο Υπουργός κ.Δένδιας ανακοίνωσε το 

κλείσιμο 137 στρατοπέδων χωρίς να προσδιορίσει ποια είναι αυτά. 

Όπως είπε «πάμε σε ευέλικτες μονάδες μεγάλης πληρότητας. Αυτή τη στιγμή 

υπάρχουν μονάδες στον Έβρο με πληρότητα κάτω από 30% και μονάδα στην 

Πελοπόννησο με 130%. Δεν έχει λογική να έχουμε 800 και στρατόπεδα, 

περισσότερα και από τις ΗΠΑ. Χρειάζομαι βοήθεια ξέρω τι είναι να κλείνουν 

στρατοί. Πάμε σε κλείσιμο 137 στρατοπέδων και αυτό να τελειώσει μέχρι το 

2025. Το κάνουμε γιατί δεν έχουμε χρήματα να κλείσουμε άλλα 250». 

Η χώρα μας βρίσκεται υπό διαρκή απειλή, τόσο από θαλάσσης όσο και από 

ξηράς. Και από την ανατολή έως την δύση.  

Πέρα αυτού όμως, με το κλείσιμο των μονάδων αυτών, στερούμε από τις τοπικές 

κοινωνίες ανθρώπινο δυναμικό που θα μπορούσε να προσφέρει ποικίλες 

υπηρεσίες σε στιγμές έκτακτης ανάγκης όπως έκανε πάντα ο στρατός σε 

πλημμύρες, φωτιές και άλλες φυσικές καταστροφές.  

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Ποια Στρατόπεδα και σε ποιες περιοχές της χώρας αναμένεται να κλείσουν; 

2. Σκοπεύει η κυβέρνηση να εκμεταλλευτεί κάποια από αυτά με την δημιουργία 

νέων κέντρων υποδοχής παράνομων μεταναστών;  

3. Για ποιον λόγο γίνεται σύγκριση με την άμυνα των ΗΠΑ ενώ γνωρίζει ο 

κ.Υπουργός την κρίσιμη γεωπολιτικά θέση της χώρας μας με τις απειλές να 

βρίσκονται παντού γύρω μας; 
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